
 

PROTOKÓŁ NR XXXIX/2017 

 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 30 listopada 2017 roku 

 

 

 

XXXIX sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 30 listopad 2017 roku                

o godzinie 18-tej, w Świetlicy Wiejskiej w Wyganowie. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 

zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu), Burmistrz 

Kobylina – Tomasz Lesiński, Sekretarz Gminy - Mirosław Sikora, Skarbnik Gminy – Jolanta 

Nowak oraz Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Krotoszynie – Krzysztof Jelinowski.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 

 

 

Ad 1  

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, który 

powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  

5.  Stan rolnictwa i ochrony środowiska na terenie Gminy Kobylin. 

6. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie: zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła               

w budynkach i lokalach położonych na terenie Gminy Kobylin, 

b) zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/176/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia                         

26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącej            

w skład Zespołu Szkoła Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie      

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącą w skład 

Zespołu Szkoła Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie, 

c) zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/177/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia                         

26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Kuklinowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową       

w Kuklinowie, 

d) zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/178/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia                        

26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Smolicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową       

w Smolicach, 

e) zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/179/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia                        

26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zalesiu Małym w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

w Zalesiu Małym, 

f) zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/180/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia                        

26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Zespołu Gimnazjum i Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Kobylinie w Branżową Szkołę    

I stopnia w Kobylinie, 
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g) w sprawie: ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

prowadzonych przez Gminę Kobylin, 

h) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2017, 

i) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2017 – 

2027. 

7.  Wolne głosy i wnioski. 

8.  Zakończenie. 

 

 

T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że sesja odbywa się w nowo wyremontowanej świetlicy wiejskiej    

w Wyganowie. 

Ksiądz proboszcz Kazimierz Wawrzyniak poświęcił salę. 

BURMISTRZ przywitał wszystkich obecnych. Pogratulował mieszkańcom Wyganowa nowej sali. 

Poinformował, że za dwa lata Świetlica wyganowska będzie obchodzić 50-lecie powstania. Decyzja 

podjęta przez radnych była słuszna. To ostatnia świetlica w Gminie wymagająca remontu, której ten 

remont był możliwy. Patrząc jak to dziś wygląda uważa, że radni w 2016 r. mieli rację. Koszt 

remontu sali wyniósł 631.000 zł, w tym prace remontowe wyniosły 575.000 zł. Życzy 

mieszkańcom wsi, aby świetlica była miejscem spotkań, wspólnej zabawy i integracji, żeby łączyła 

ludzi a nie dzieliła. Podziękował r.Molskiemu, s.Eliaszowi, członkom Rady Sołeckiej za 

uczestnictwo w remoncie, pomoc i współpracę. Podziękował właścicielowi firmy ROMI Romanowi 

Stanisławskiemu za dobre wykonanie remontu, doradztwo, współpracę z pracownikami Urzędu       

i Radą Sołecką.  Dziś patrząc na tę świetlicę, czuje się jak w nowym obiekcie. Ma nadzieję, że 

będzie jak najczęściej wykorzystywana, wcześniej odbywało tu się ok. 60 spotkań w roku. Po 

remontach świetlic wiejskich otrzymywały one jeszcze wyposażenia. Będzie prosił radnych                

o środki na nowe wyposażenie Sali i wyraził nadzieje, że radni przychylą się do tej propozycji.  

Na środku sali znajduję się motopomopa pływająca, która zostanie wręczona OSP Smolice. Jest to 

nagroda za wygrane zawody strażackie na szczeblu gminnym i powiatowym. OSP Smolice             

w przyszłym roku będzie reprezentować nasz powiat w wojewódzkich zawodach strażackich. 

Pogratulował strażakom za osiągnięte wyniki oraz pracę jaką wykonują. Zauważył, iż OSP Smolice 

jest największą jednostką OSP liczy 330 członków w tym 75 czynnych strażaków oraz 40 członków 

grupy młodzieżowej. Podziękował prezesowi Wiesławowi Skowrońskiemu za jego działalność na 

rzecz prężnego rozwoju jednostki.  

 

Burmistrz Tomasz Lesiński oraz Prezes Zarządu Miejsko – Gminnego OSP Andrzej Maćkowiak 

wręczyli nagrodę delegacji z OSP Smolice  

 

 

Ad 2 

T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 

treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 

zgłosił, zaproponował przyjęcie protokołu bez jego odczytania. 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji – 14 za.  
 

 

Ad 3 

W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 

  

 

Ad 4 

T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 

stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 
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Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informację – 14 za.  
 

 

Ad 5 

T. DŻYGAŁA poinformował, iż stan rolnictwa i ochrony środowiska  na terenie Gminy Kobylin 

były omawiane na Komisji Wspólnej. Informacja na ten temat stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. W związku z różnymi zjawiskami atmosferycznymi, które mają miejsce 

należy przypominać rolnikom o ubezpieczaniu swoich upraw. Poprosił o zabranie głosu                 

podinspektora Wiesława Popiołka. 

W. POPIOŁEK pogratulował mieszkańcom wsi Wyganów odnowionej sali. Wspomniał również      

o konieczności ubezpieczania swoich upraw. Przypomniał o możliwości skorzystania                        

z  dofinansowania utylizacji azbestu  i  przydomowej oczyszczalni ścieków, programy będą również 

realizowane w roku 2018.  

Ma nadzieję, że projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach położonych na terenie Gminy Kobylin, zostanie 

przyjęty pozytywnie i będzie można zabrać się za jego realizację. Obecnie palimy wszystkim co się 

da, ludzie nie zwracają uwagi na zatruwanie środowiska. Należy to jak najszybciej zmienić. 

Wnioski  będzie można składać po ogłoszeniu uchwały, w której są wymienione wymogi jakie 

trzeba spełnić.   

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informację – 14 za.  
 

 

Ad 6 

a) 

T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach położonych na terenie Gminy 

Kobylin, był omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt nie zgłosił pytań.  

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

 

UCHWAŁA NR XXXIX/186/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 30 listopada 2017 r. 

 

w sprawie:  zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła  

w budynkach i lokalach położonych na terenie Gminy Kobylin 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załączniki nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

b)  

T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/176/17 Rady 

Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącej    

w skład Zespołu Szkoła Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącą w skład Zespołu Szkoła 

Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie, był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych przez podinspektor Sylwię Wachowiak. 

S. WACHOWIAK poinformowała, że Urząd Wojewódzki dopatrzył się błędnego zapisu w 

uchwałach dotyczących przekształcenia szkół, podjętych na ostatniej sesji. Zmiana dotyczy wejścia 

uchwał w życie - powinno być „uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”, dlatego musiały 

zostać one  zmienione.  
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T. DŻYGAŁA prosi o odczytanie uchwały wiceprzewodniczącego  

W. LISIAK odczytał projekt uchwały 

 

 UCHWAŁA NR XXXIX/187/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie  

z dnia 30 listopada 2017 r. 

 

zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/176/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 

2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącej w skład Zespołu Szkoła 

Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącą w skład Zespołu Szkoła 

Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie 
 

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załączniki nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

c) 

T. DŻYGAŁA stwierdził, ze projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/177/17 Rady 

Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Kuklinowie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Kuklinowie, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, 

czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały 

 

 UCHWAŁA NR XXXIX/188/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie  

z dnia 30 listopada 2017 r. 

 

zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/177/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia                          

26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Kuklinowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kuklinowie 

 

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załączniki nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

d) 

T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/178/17 Rady 

Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Smolicach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Smolicach, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, 

czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały  

 

 

UCHWAŁA NR XXXIX/189/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie  

z dnia 30 listopada 2017 r. 

 

zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/178/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 

2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Smolicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Smolicach 
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została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załączniki nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

e)  

T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/179/17 Rady 

Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zalesiu Małym w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Zalesiu Małym, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. 

Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały 

 

UCHWAŁA NR XXXIX/190/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie  

z dnia 30 listopada 2017 r. 

 

zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/179/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 

2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Zalesiu Małym w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zalesiu Małym 

 

została podjęta jednogłośnie (14 za) ) i stanowi załączniki nr 9  do niniejszego protokołu. 

 

 

f)  

T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/180/17 Rady 

Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Gimnazjum i Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Kobylinie w Branżową 

Szkołę I stopnia w Kobylinie, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, 

czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały 

 

UCHWAŁA NR XXXIX/191/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie  

z dnia 30 listopada 2017 r. 

 

zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/180/17 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 26 października 

2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Gimnazjum  

i Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Kobylinie w Branżową Szkołę I stopnia w Kobylinie 

 

została podjęta jednogłośnie (14 za) ) i stanowi załączniki nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

g ) 

T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach  prowadzonych przez Gminę Kobylin, został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXIX/192/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie  

z dnia 30 listopada 2017 r. 
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w sprawie: ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

prowadzonych przez Gminę Kobylin 

 

została podjęta jednogłośnie (14 za) ) i stanowi załączniki nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

h)  

SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylin na 

rok 2017, stanowiące załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. Zostały zwiększone środki               

o 2 200 zł na dotację dla Klubu Sportowego „Spółdzielca”,  zmniejszone środki o 2 900 zł na 

zadanie „Dofinansowanie zakupu samochodu”, ( zadanie będzie realizowane w następnym roku), 

zmniejszone środki o 11 000 zł na zadanie „Przebudowa i rozbudowa Sali sportowej „Pilawa”, 

zwiększone środki o 11 700 zł na doposażenie szatni i siłowni w Sali sportowej „Pilawa” 

T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił,  odczytał projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XXXIX/193/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie  

z dnia 30 listopada 2017 r. 

 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylin na rok 2017 

 

została podjęta jednogłośnie (14 za) ) i stanowi załączniki nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

i) 

SKARBNIK przedstawiła autopoprawki w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylin na lata 2017-2027, stanowiące załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. W załączniku      

nr 1 i 2 dokonuje się zmian w roku 2017 jak w „Autopoprawkach do Uchwały Rady Miejskiej        

w Kobylinie w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylin na rok 2017” oraz w załączniku                 

nr 2 zmniejsza się limit wydatków na „Przebudowę i rozbudowę sali sportowej „Pilawa”                 

o 11 000 zł. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały.  

 

UCHWAŁA NR XXXIX/194/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie  

z dnia 30 listopada 2017 r. 

 

w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2017 – 2027. 

 

została podjęta jednogłośnie (14 za) ) i stanowi załączniki nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 7 

T. DŻYGAŁA pyta czy są jakieś wolne głosy i wnioski.  

T. ELIASZ w imieniu mieszkańców Wyganowa i Rady Sołeckiej podziękował wszystkim tym, 

którzy byli za remontem sali oraz firmie ROMI za wykonanie prac. Podziękował też księdzu 

proboszczowi za udzielone wsparcie. 

B. DRYGAS podziękował p. Jelinowskiemu za szybką interwencję i załatanie dziur na drodze   

Benice – Kuklinów przez Starygród oraz radnemu K. Przybyszewskiemu, z którego interwencji 

wykonano odcinek drogi między posesjami p.Ignasiaka i p.Kaźmierczaka. Podobnie należałoby 

utwardzić tłuczniem drogę w Starymgrodzie w kierunku cmentarza. Wspomniał, iż wioska ma 

zabezpieczone środki w wysokości 20.000 zł  na remont elewacji salki katechetycznej i prosi            

o ujęcie tego w planach na przyszły rok.  
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F. HECHMANN poinformował p. Jelinowskiego, że  na moście zerwana jest poręcz poprosił           

o zajęcie się tą sprawą.  

B. DRYGAS zauważył, że w kierunku Romanowa naprawy wymagają dwa przepusty. Jeden z nich 

jest zarwany – na razie został prowizorycznie podparty, więc konieczna jest solidna naprawa. 

B. GOŚCINIAK poinformowała wszystkich obecnych o przystąpieniu szkół do projektu w ramach 

którego można otrzymać dofinansowanie z WRPO na wyposażenie sal oraz zajęcia dodatkowe. 

Można tu dostać 95% dofinansowania. Nie powinniśmy wydatkować środków jako wkład własny, 

ponieważ tym wkładem byłyby sale w których odbywałaby się realizacja projektu. Projekt rusza od       

1 grudnia 2017. Kolejnym wartym uwagi projektem jest dofinansowanie dla przedszkoli, z tym że 

tu jest potrzebny większy wkład własny, dofinansowanie jakie można otrzymać to 85%. Uważa, że 

nie skorzystanie  z tego programu byłoby błędem. 

Z. MOLSKI podziękował szczególnie radnym z Klubu Dziewiątka, z których inicjatywy została 

wyremontowana sala. Podziękowania również należą się dla kółka rolniczego z Wyganowa, które 

zafundowało żaluzje na salę, strażakom OSP oraz mieszkańcom za pomoc w uporządkowaniu  

terenu wokół sali. Życzy sobie, jak i innym, aby dalej współpraca ze strażakami, radnymi                  

i Klubem”9” tak dobrze wyglądała.  

 

 

Ad 8  

Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 19.10. 

 

  

 

Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                            

 

Magdalena Nowakowska                                                             Przewodniczący 

           inspektor                                                                            Rady Miejskiej                                            

 

                                                                                                     Tadeusz Dżygała 


